

義守大學 學生事務處
工 作 聯 繫 單

致：各學院及各系所
發文單位：生活輔導組

中華民國 111 年 9 月 13 日

() 請 覆 (◎) 免 覆

主旨：111學年度學生申請疫苗假相關事宜。

說明：

- 一、依據教育部110年9月23日來函「大專校院學生施打嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19)疫苗之疫苗假」辦理。
- 二、本校學生於學期中接種新冠肺炎疫苗，若有身體不適需休養者，建議給予每劑疫苗假3天為原則(含接種當日)。
- 三、請假程序由學生於事後五個工作日內，至應用資訊系統提出「疫苗假」申請並上傳日期記載相符之新冠肺炎疫苗接種紀錄卡，疫苗假不列入當學期出缺勤紀錄。

承辦人：

生輔組長：

副學務長：

學務長：



電話：(07)657-7711轉2220

E-mail：toby0715@isu.edu.tw

I-SHOU UNIVERSITY
Office of Student Affairs
Inter-unit Notification

To: All academic units

Issued by: Student Campus Life Guidance Section

Date: September 13, 2022

() Please reply (◎) No need to reply

Subject: Application for vaccination leave by students in Academic Year 2022

Description:

1. Legal basis: The Ministry of Education's official letter dated on September 23, 2021, regarding vaccination leave for college students receiving COVID-19 vaccinations.
2. If students experience adverse reactions after vaccination while the University is in session, they may apply for three days of vaccination leave (including the day of vaccination).
3. To apply for vaccination leave, students should, within five working days of vaccination, file an application on the Information System and upload his/her COVID-19 vaccination record card. The days of vaccination leave will not be included in the attendance record.

Staffer-in-charge:



Section Chief:



Deputy Dean:



Dean:

Tai Chi Wu

Tel: (07)657-7711 ext. 2220

Email: toby0715@isu.edu.tw